
Informace z radnice 

 Začátkem roku jsme byli upozorněni na vodovodní řad nevhodně uložený v teplovodním kanále 

na sídlišti Čs. armády. Voda v potrubí bude po skončení provozu teplovodu zamrzat. Operativně 

bylo nutné vzniklou situaci řešit a část vodovodního řadu přeložit. V současné době máme 

dokončený projekt, probíhají potřebná povolovací řízení a výběr zhotovitele. Akci je nutné 

koordinovat s připravovanou výstavbou plynovodu. Neplánovaná investice představuje 300 tisíc 

korun. 

 Do výběrového řízení na obsazení volného místa samostatného odborného pracovníka odboru 

výstavby a územního plánování, úsek životního prostředí, dopravy a investic, se přihlásilo šest 

zájemců. Všichni byli pozváni k osobnímu pohovoru. 

 Zastupitelé města odmítli členství v nově vznikajícím sdružení Česká Kanada v čele s naší bývalou 

tajemnicí, které zakládá sdružení obcí Mikroregion Jindřichohradecko. Lepší budoucnost vidíme 

na Vysočině ve sdružení Via Rustica, jehož členem je také blízká Kamenice nad Lipou. Z toho 

důvodu jsme rozhodli vystoupit i z Mikroregionu Jindřichohradecko. 

 Žádost o dotaci ve výši 400 tis. Kč na výstavbu dětského hřiště, o kterou jsme požádali v únoru, 

byla neúspěšná. Z celkového počtu žádostí 1 132 bylo 290 úspěšných, 129 žádostí bylo zařazeno 

jako „náhradníci“.  

 Schválením dodatku ke smlouvě byla definitivně uzavřena kapitola financování projektu na 

včelařské muzeum a infocentrum. Konečná zaplacená cena po slevě za nedokončený projekt činí 

celkem 433 200,- Kč. 

 Letošní oslava výročí konce 2. světové války byla provázena krásným počasím a nezvyklým 

počtem zúčastněných občanů. Všem bych chtěl za účast poděkovat. Poděkování patří též 

pěveckému sboru pod vedením paní učitelky Vanišové, oddílu skautů s vedoucí paní Kopáčkovou 

a místním hasičům za důstojný průběh oslavy. 
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